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Rady Powiatu Chodzieskiego

Zapytania nr Z-04/06/2022

w sprawie: materiałów sesyjnych

Na podstawie art.21 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  o samorządzie powiatowym (tj.
Dz.U. z 2022 r. poz. 528) zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania:

Stan faktyczny:
W dniu 30 marca 2022 r. odbyła się sesja Rady Powiatu. Poprzez aplikację e-Sesja

otrzymaliśmy materiały sesyjne, m.in. sprawozdanie z prac Zarządu

Pytania:
W sprawozdaniu Zarządu, str. 4, zarząd zaopiniował rekrutację maksymalnie do dwóch a nie
trzech oddziałów LO w ZS w Ratajach (bez profilu kryminalistycznego). Mimo takiej
informacji szkoła prowadzi rekrutację do 3 oddziałów LO (w tym na profil kryminalistyczny).
Kto w końcu decyduje o liczbie oddziałów i kierunkach kształcenia?

Plik sprawozdania ma niepoprawny format pliku. Mimo rozszerzenia PDF, jest w
rzeczywistości plikiem graficznym. Jednostki samorządowe są zobligowane do tworzenia
wszelkich dokumentów elektronicznych w formatach umożliwiających optyczne
rozpoznawanie znaków (OCR). Takim formatem jest PDF.
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